
Örebro läns Konstnärsförbund 

Protokoll från medlemsmöte nr 10                                                                                                     

14 november 2018 på Föreningarnas hus, Örebro. 

Närvarande:AstriJohansson,NickFurderer,MarianneDegerman,IngaGorard,Torsten Molander, 

LottaLindblom,MargitaDahlström,LarspersCarinaRoxäng,AgnetaLjung,DragomirRajkovic,Kate

Balderud,RichardBrixel,KathiePettersson 

Anmält förhinder:LenaRönning,AnnikaNielsen,AnnikaJohansson,DainaLiepina 

. 

1.Astri öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2.Anteckning av mötesdeltagare gjordes. 

3.Till ordförande valdes AstriJohansson, till sekreterare KathiePettersson och till justerare 

IngaGorard och KateBalderud. 

4.Dagordningen godkändes.  

5.Lokal KRO-förening? Vi har fått en förfrågan från en styrelseledamot i KRO Region Mitt om 

vi, när Region Mitt i en snar framtid förmodligen läggs ner, skulle vilja omvandla den till en 

lokal KRO-förening - KRO Örebro län.Diskussion i ämnet var högt i tak.Sammanfattningsvis är 

vi positiva till lokalföreningar.Men det måste bli bättre kontakt mellan Riks och  

lokalföreningarna och vi måste få del av KRO-s budget för ett eventuellt förverkligande. 

6.Aktuella konstnärsfrågor:Diskussion om hur våra stadgar ska tolkas i frågor som gäller 

juridisk hjälp till medlemmar.Mötet uttalade att vi inte har möjlighet till juridisk hjälp och att 

vi i förekommande fall får hänvisa medlemmen till KRO Riks som har anställd jurist. 

7.Medlemsfrågor:Astri tog upp frågan om föreningens framtid när det gäller 

medlemsvärvning/valberedningens svårigheter vid årsmöten etc. Får diskuteras mera på 

kommande möten.  

8.Medlemsutställningar:Torsten har tagit kontakt med Birgitta Hallqvist på Galleri 

Hjälmarstrand om utställning i augusti-september 2019.Bergööska Huset kan bli aktuellt för 

medlemsutställning augusti 2020.Då det är lång framförhållning i utställningsplanering tar 

Torsten kontakt med Galleri Astley och Arboga bibliotek.Kathie kontaktar Kumla, Stenhuset i 

Surahammar och Frövifors Pappersbruksmuseum.Inför kommande utställning erbjuder sig 

Nick att göra affisch,Kate och Marianne att hänga. 

 9.Rapporter och Skrivelser:Astri och Kathie rapporterade från dialogmötet 17/9 2018. 

10.Övriga frågor.Ekonomi:Torsten informerade om att alla utgifter i samband med Åsby 

Kulturhus utställning är betalda och i och med att medlemsavgifter inkommit ser ekonomin 

stabil ut. 

11.Mötet avslutades.  

Vid pennan: KathiePettersson                          

 

 Justerare:                              KateBalderud                                                  IngaGorard 


